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El comitè local del Partit So-
cialdemòcrata d’Encamp ha 
encarregat a l’ex-conseller ge-
neral de la formació David Rios 
que lideri el projecte del PS de 
cara a les eleccions comunals 
del 15 de desembre vinent, “un 

projecte de parròquia de mira-
da àmplia que aglutinarà dife-
rents sensibilitats”. Així ho va 
confi rmar ahir el mateix Rios, 
que va precisar que el comi-
tè parroquial ja treballava en 
aquesta direcció des d’abans de 
l’estiu, i de fet, des de poques 
setmanes després que el cap de 

llista de la formació en les co-
munals del 2015 i actual conse-
ller del PS al Comú d’Encamp, 
Joan Sans, avancés en una en-
trevista a aquest rotatiu que no 
continuaria. 

Així, els socialdemòcrates 
compten ja amb un projecte 
“molt avançat”, tant pel que fa 

Rios liderarà el nou projecte 
“aglutinador” del PS a Encamp

Eleccions comunals

David Rios.
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a propostes programàtiques 
com a les persones que acaba-
ran integrant la candidatura, 
tot i que falta encara distribu-
ir-les en els diferents llocs. Mal-
grat això, i en espera d’acabar 
de tancar els darrers serrells, 
Rios, que es va mostrar molt 
satisfet amb la feina feta i opti-
mista de cara a poder “aprofi tar 
l’embranzida dels bons resul-
tats obtinguts als comicis gene-
rals del 7 d’abril passat”, no va 
poder confi rmar encara la fór-
mula concreta com la formació 
concorrerà als comicis. 

Progressistes-SDP va lamentar 
ahir que, igual com feia el Go-
vern d’Antoni Martí, l’executiu 
de Xavier Espot “continuï ocul-
tant” informació amb relació a 
la negociació amb la Unió Eu-
ropea per a l’establiment d’un 
acord d’associació. 

Així ho va posar de manifest 
ahir el president de la forma-
ció, Jaume Bartumeu, que va 
criticar que malgrat “la pretesa 
explicació pública” amb la ron-
da de reunions de poble previs-
tes, el que “està fent el secretari 
d’Estat d’Afers Europeus és una 
mala còpia del que ja feia fa me-
sos el Govern de San Marino”.

En aquest sentit, Bartumeu, 
que va recordar que des de l’exe-
cutiu sanmarinès s’informava la 
resta de formacions polítiques 
però també els agents econò-
mics i la ciutadania sobre els 
efectes de l’acord d’associació i 

els avantatges o desavantatges 
que podria suposar, va assegurar 
que “el Govern no està explicant 
la negociació amb la UE, sinó 
conceptes genèrics de què és una 
acord d’associació”, un fet que ja 

s’hauria pogut fer amb anterio-
ritat i que per tant “va amb qua-
tre anys de retard”. I és que pel 
líder de Progressistes-SDP “el 
que s’ha de posar damunt la tau-
la són els documents de la nego-

ciació” i poder traslladar així els 
efectes que tindrà per a la ciuta-
dania i per a l’economia del país 
l’acord d’associació.

Així mateix Bartumeu, que 
va lamentar també que es digui 
que cal anar a negociar amb el 
màxim d’arguments i propostes 
possibles però que “no se’n sen-
ti cap” ni d’uns ni d’altres, va 
carregar durament i va mostrar 
la seva preocupació per la “pe-
tulància amb la qual el secretari 
d’Estat està enfocant el seu cir-
cuit parroquial”.

En aquesta línia, el presi-
dent de Progressistes-SDP va 
retreure a Landry Riba que en 
la primera de les reunions, la 
de dilluns a Canillo, hagués fet 
afi rmacions com que “la UE no 
ens coneix sufi cientment bé per 
fer propostes que ens vagin bé”. 
Bartumeu, que va assegurar que 
creure’s amb la potestat de po-
der dir si la UE coneix bé o no 
coneix bé el Principat és una 

SDP lamenta que el Govern segueixi 
“ocultant” la negociació amb la UE
Bartumeu carrega contra la “petulància” de Riba i diu que fa una “mala còpia” de San Marino
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“petulància digna de l’època de 
Marc Forné”, va lamentar que 
amb aquestes manifestacions 
el secretari d’Estat d’Afers Eu-
ropeus “dona una bufetada” a la 
tasca feta, i “molt ben feta”, per 
les tres darreres ambaixadores 
prop de la Unió Europea.

Així mateix, el dirigent pro-
gressista, que va remarcar que 
la seva formació “no compar-
teix en res” la línia d’exposició 
de Riba, va insistir que és pre-
cisament l’actuació que s’ha es-
tat portant fi ns ara, amb aquest 

“secretisme”, la que “compro-
met la negociació”, i va recor-
dar la polèmica generada amb 
l’annex de Seguretat Social i la 
qüestió de la prestació d’atur.

A més, Bartumeu va advertir 
que si es vol guanyar el referèn-
dum, el fet d’“amagar sota la 
taula documents no ajudarà  la 
ciutadania a entendre que en-
tre avantatges i inconvenients, 
l’acord d’associació pot tenir 
més avantatges”.

La formació diu 
que cal explicar la 
negociació i no els 
conceptes de l’acord


